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Protokół nr 21/22 
z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego  

i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Mosinie, 
które odbyło się w dniu 19 maja 2022 r. w trybie zdalnym 

Posiedzenie otworzyła o godz. 17:04 Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska, 
Planowania Przestrzennego i Bezpieczeństwa Elżbieta Jarecka. W obradach udział wzięli 
członkowie wyżej wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie oraz goście. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA: 
Mieszkaniec gminy Mosina [zanonimizowano] odczytał jedno z pism Burmistrza Gminy 
Mosina z dnia 12 kwietnia 2022 r., jakie otrzymali mieszkańcy Sowińca – w sprawie kosztów, 
jakie mieliby ponieść za wykonanie przyłączy wodociągowych od nowego wodociągu do ich 
posesji i przedstawił ich negatywne stanowisko w przedmiotowej sprawie. 
Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst przedstawił genezę przedmiotowego 
problemu. 
W dyskusji nad możliwościami jego rozwiązania udział wzięli: mieszkaniec gminy Mosina 
[zanonimizowano], radna Agnieszka Gorzyńska, przewodnicząca obrad Elżbieta Jarecka, 
Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst, radny Ryszard Rybicki i radny Waldemar 
Wiązek.  
Mieszkaniec gminy Mosina [zanonimizowano] zwrócił uwagę, że 14 kwietnia br. zgłosił, 
iż naruszony został system korzeniowy jednego z drzew znajdującego się w pasie drogowym 
drogi powiatowej i otrzymał informację, że drzewo to nadaje się do wycięcia. 
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Radosław Łucka udzielił 
wyjaśnień w powyższej sprawie. 
Prowadząca obrady Elżbieta Jarecka przedstawiła wykonanie wydatków budżetu Gminy 
Mosina w roku 2021 w działach będących przedmiotem zainteresowania Komisji Ochrony 
Środowiska, Planowania Przestrzennego i Bezpieczeństwa, oceniając je pozytywnie. 
Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst odniósł się do wystąpienia 
przewodniczącej obrad Elżbiety Jareckiej. 
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Radosław Łucka przedstawił 
funkcjonowanie programów dotacyjnych wymiany źródeł ogrzewania oraz poziom 
zaawansowania mieszkańców Gminy Mosina w wypełnianiu deklaracji do Centralnej 
Ewidencji Emisyjności Budynków. 
W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: prowadząca obrady Elżbieta Jarecka, radny 
Waldemar Wiązek, Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst, Kierownik Referatu 
Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Radosław Łucka i radny Maciej Patela. 
Radna Agnieszka Gorzyńska poinformowała, że Sołtys Sołectwa Baranówko zwrócił się 
z prośbą o przeznaczenie środków finansowych na wycinkę dwóch drzew wraz z pocięciem 
ich na kawałki i pozostawieniem na terenie wsi oraz na usunięcie wszystkich odrostów 
od akacji aż do granicy pola, gdzie rosną akacje, ponieważ brak jest pieniędzy na realizację 
tego typu zadań. 
W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, 
Rolnictwa i Leśnictwa Radosław Łucka, Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst, 
radna Agnieszka Gorzyńska i radny Waldemar Wiązek.  
Następnie w dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 



2 
 

− braku równania dróg gruntowych na terenie gminy Mosina, 

− metody obliczania opłaty za odbiór odpadów komunalnych od powierzchni lokalu 
mieszkalnego, 

− stanu realizacji wniosku Komisji Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego 
i Bezpieczeństwa z dnia 2 grudnia 2021 r. w sprawie przeanalizowania możliwości 
wybudowania magazynu zarządzania kryzysowego dla Gminy Mosina na działce przy 
Centrum Kształcenia w Nowinkach. 

Udział w niej wzięli: radna Agnieszka Gorzyńska, Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam 
Ejchorst, przewodnicząca obrad Elżbieta Jarecka i radny Waldemar Wiązek. 

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 20:12.  

protokołował przewodniczyła 

(-) Piotr Sokołowski (-) Elżbieta Jarecka 


